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2024-04-09 
 

 

Arbetsutskott för Höje å vattenråd 

 

 

 

  
Tid och datum: Kl 10:00-12.00, tisdagen den 9 april 2024 
 
Plats: Videolänk via Teams 
 
Bilagor:  
 
  
Närvarande: 
  
Kommunrepresentanter: Carl von Friesendorff Lunds kommun, ordförande 
 Pierre Lindberg Staffanstorps kommun 
 Jerry Ahlström Lomma kommun   
  
Adjungerade:   
 Isak Nyborg Vikarierande samordnare 
 Christoffer Bonthron Höje å & Kävlingeån Samordnare 
  
Carl von Friesendorff hälsar välkomna och öppnar arbetsutskottet. 
 
Ärenden:  
 

1. Kallelsen/dagordningen till styrelsemötet 
Kallelsen till styrelsemötet avhandlades, och samtliga punkter genomgicks noggrant. 
Det framfördes önskemål om att lyfta fram flödesgruppen mer, samt diskuterades 
frågor relaterade till översvämningar. Vidare fördes en diskussion om de konsultens 
arbetstimmar som avsatts för åtgärdsprogrammet, där kansliet återkommer med 
korrekta siffror. Det beslutades att lägga till punkt 5.2 om samrådsremiss för Lomma 
vattentjänstplan, samt att flytta upp punkt 6.1 till början av dagordningen. Bilagan i 
punkt 7.3 skulle justeras för att inkludera en ökning från föregående år, samt öka 
ÖVF-budgeten. Diskussionen om vattenrådets ekonomi togs upp och betydelsen av 
att införa ränta på balanskontot betonades. I samband med diskussionen om räntan 
föreslogs det att undersöka hur mycket pengar Lunds kommun har genererat i ränta 
sedan 2023. 
 
Nytt arbetsutskott sammankallas i den 19 april 2024. 

   
 AU beslutar  
 - att godkänna dagordningen och kallelsen med förslag till beslut  
 - att lägga övrig information till handlingarna 
  

Assently: bf813c51b7b0731405453648c2776dac513ce8d36d737cf50c8f16b2b12367ecb1feae9d6f882c4e0697058d6fba6365b27777b303e44cd105ec4f9f887428c8



 

2. Hybridmöten för styrelsemötet 
Det fördes en diskussion om att möjliggöra digitalt deltagande vid styrelsemöten, 
där vissa medlemmar kan delta på distans. Det framhölls att detta skulle kunna öka 
risken för att personer inte dyker upp fysiskt, vilket kan påverka dynamiken i mötet 
negativt. Förslaget var att endast tillåta hybridmöten om en nyckelperson, såsom en 
föreläsare eller ordförande, är sjuk eller på annat sätt förhindrad att närvara 
personligen. Det betonades att man inte vill riskera att öppna upp för att folk 
missköter sig genom att delta på distans utan giltig anledning. 
   

 AU beslutar  
 - att inte införa hybridmöte för styrelsemöten utan giltig anledning 
 - att lägga övrig information till handlingarna 
 

3. Övriga frågor 
Under diskussionen om att bjuda in externa åhörare fördes argument fram från 
arbetsutskottet som motsatte sig förslaget. Det påpekades att Höje å vattenråd är 
en stängd nämnd och att informationen redan är tillgänglig på vattenrådets 
hemsida. Arbetsutskottet menade att det bör finnas en specifik anledning för att 
bjuda in åhörare, istället för att öppna upp för allmän närvaro vid möten. 
 
Det lyftes även fram information om att Sege å önskar att flytta över sin personal till 
Lunds kommun. Arbetsutskottet ser positivt på detta.  

 
 AU beslutar  
 - att avvisa en aktuell förfrågan om externa åhörare 
 - att lägga informationen till handlingarna 
 

4. Arvode för förtroendevald 
Kävlingeåns vattenråd har diskuterat frågan om arvodering för arbete utfört av 
förtroendevalda. Arbetsutskottet motsatte sig att ta upp frågan och ansåg att det 
var mer lämpligt att respektive kommun diskuterade och beslutade om arvodering 
för sina förtroendevalda inom kommunen. 
 

 AU beslutar   
 - att lägga informationen till handlingarna 

 
För 
HÖJE Å VATTENRÅD 
 
 
Carl von Friesendorff  Isak Nyborg 
Ordförande  Sekreterare 
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2. Hybridmöten för styrelsemötet 
Det fördes en diskussion om att möjliggöra digitalt deltagande vid styrelsemöten, 
där vissa medlemmar kan delta på distans. Det framhölls att detta skulle kunna öka 
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negativt. Förslaget var att endast tillåta hybridmöten om en nyckelperson, såsom en 
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3. Övriga frågor 
Under diskussionen om att bjuda in externa åhörare fördes argument fram från 
arbetsutskottet som motsatte sig förslaget. Det påpekades att Höje å vattenråd är 
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För 
HÖJE Å VATTENRÅD 
 
 
Carl von Friesendorff  Isak Nyborg 
Ordförande  Sekreterare 
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